
 

 

 

Mondelinge vragen over het Fietstunneltje tussen Molenvliet en de Bomen- en Bloemenbuurt 

Eerder dit jaar was het fietstunneltje tussen Molenvliet en Bomen- en Bloemenbuurt verkiesbaar 

tijden van een wedstrijd van NUON voor het opknappen van enge fietstunneltjes. Onze tunnel 

eindigde destijds hoog. Maar niet hoog genoeg om voor deze opknapbeurt in aanmerking te komen. 

Toch was vriend en vijand eens dat dat de hoge notering terecht was. Het college heeft destijds 

gezegd dat het tunneltje door de gemeente opgeknapt zou worden. Onlangs bleek weer hoe eng dit 

tunneltje is met een fietser die geraakt werd door een eind hout dat vanaf het tunneltje op haar 

hoofd belandde. Progressief Woerden realiseert zich dat niet alle ellende met een opknapbeurt te 

voorkomen is maar ziet wel meerwaarde in het veiliger maken van deze tunnel. Daarom de volgende 

vragen aan het college: 

1. Voor wanneer staat het veiliger maken van dit fietstunneltje op de planning van de 

gemeente? 

2. Welke maatregelen voorziet het college om deze tunnel veiliger mee te maken? 

 

Namens de fractie van Progressief Woerden, 

 

Jelmer Vierstra  

 


